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Com era d’esperar l’Anna i la Montse ens van acollir en la “seva aula participativa”. El col·lectiu que 
formàvem una quarantena de membres del Moviment havíem arribat amb un objectiu més d’escoltar que 
d’aportar; però ens van sorprendre. Com a les classes de primària, fent rotllana, vam poder copsar les 
problemàtiques que es plantegen en l’educació global, en l’educació mundial, en allò que volem transmetre. 
Per això vam partir definint que es educar.  Un cop descobert el ventall de continguts es van endinsar en 
els estudis internacionals sobre aquest tema. Que hauríem de deixar de fer? Que hauríem de seguir fent? 
La tertúlia no pretenia arribar a conclusions concretes. Totes les aportacions van formar part del nostre 
arbre de l’educació, un arbre construïts entre tots els assistents. Una a una les fulles van fer l’arbre. Un 
arbre verd, com l’esperança que nosaltres posem en l’educació. 

 



              
 

 

 



 

 
  



 

 
  



 

 
  



 
 

 

 

Pregàries en directe des de Taizé 
La pregària del vespre es retransmet en directe en vídeo des de Taizé cada dissabte a les 
20:30       Si voleu participar de la pregraria, us podeu connectar aquí 

 
  

https://professionals-cristians.us5.list-manage.com/track/click?u=0b456590c735db0125b3473c3&id=8ba1a67268&e=0cec828a49


 

AVUI ENS TROBEM AMB.... Elisabet Sánchez Pujol 
 

  

Qui ets i quant temps portes al moviment? 

 
Soc l'Elisabet Sánchez Pujol, tinc 53 anys i m'agrada definir-me 
com dona creient, metgessa i mare. El fet de ser dona em 
defineix física, social i emocionalment. Creient em ve de família, 
però també ha estat una necessitat de recerca des de molt 
joveneta, per descobrir la fe que em mou i dona sentit a tot el 
que visc. 

Metgessa de professió i que també representa un estil de vida, soc internista i m'apassiona la 
prevenció i l'educació en l'autocura, crec en una sanitat que sàpiga acompanyar i tenir cura 
des del respecte, em preocupa la situació actual d'una sanitat cada cop més agressiva amb 
els professionals i amb la societat. I soc mare, amb una clara vocació de família i comunitat, 
estic casada amb el Diego i formem una família amb tres fills (la Glòria, el Diego i el Pau), 
l’espai de família ha estat una escola d'aprenentatge continuat, compromís malgrat les 
dificultats i descoberta de l'amor incondicional. Segueixo aprenent cada dia del que significa 
compartir la vida i créixer junts malgrat els camins tortuosos de la convivència. 

Vaig començar al MUEC l'any 1989, en el tercer curs de carrera de medicina, va ser una època 
molt activista i amb molta vida de moviment i comunitat, compromís universitari i pasqües 
joves. Posteriorment, amb l'arribada al món laboral com a grup vam entrar al MPCB. 

Què és el que t'impulsa a aixecar-te cada dia? 

M'impulsa el compromís amb la vida. Soc una persona positiva i entusiasta de mena, crec que 
la vida ens aporta noves oportunitats de creixement i aprenentatge cada dia. 

M'agrada matinar, començar el dia amb un espai de pausa, pregària que m'ajuda a prendre 
una actitud constructiva durant el dia. Buscar moments per gaudir de la família, amics, fer vida 
social, i buscar espais per gaudir de la natura i l'esport a l'aire lliure que m'ajuda a carregar 
energies i tenir cura de la salut. 

Quin és el teu talent? Quina habilitat tens? 

Crec que un dels meus talents és el meu entusiasme contagiós. 

Tinc capacitat d'escolta i m'encanta poder escoltar als meus fills quan em parlen de les seves 
inquietuds i il·lusions. 

Si poguessis viure dins d'una pel·lícula per un dia quina seria? 

Avatar, sempre he pensat que m'encantaria volar, endinsar-me al mar i gaudir de la complicitat 
i la fusió amb la natura. 

 



 

Si ara mateix poguessis agafar la maleta i marxar uns dies on aniries? 

M'encantaria fer un viatge tipus pelegrinatge caminant, sense presses, podent gaudir de les 
etapes, com el Camí de Santiago. No ho he fet mai, però espero poder fer-ho algun dia. 

Què t'ha aportat el moviment i que creus que hi aportes tu? 

El moviment fa possible l'existència dels grups, per tant, he de dir que m'ha aportat el meu 
grup de Revi, amb cada una de les persones que ara hi formem part (El Toni Matabosch, La 
Geni, el Bruno, L'Anna, la Cornelia, el Jaume, l'Isidre, l'Eva, l'Elisenda) i les persones que han 
format part al llarg del temps. El grup ha estat tota una escola de vida, m'ha marcat 
profundament en el meu creixement personal. Hem compartit espais personals i també 
familiars, m'han ajudat a mostrar als meus fills una comunitat de fe oberta, sense complexos 
per entendre les realitats de la vida i en contínua actitud de recerca. Una església sense 
muralles alienants, on tots aportem el que som amb igualtat i convençuts de què nosaltres 
som església. 

I que hi aporto?, podria dir que aporto el que m'ha donat, la persona que ara soc. Cal seguir 
treballant per espais com el nostre. Aquest any he entrat a formar part de la comissió 
diocesana, convençuda que creixem caminant i compartint el que som. 
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